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Enschede, 4 oktober 2023

Beste ouder(s), verzorger(s) van de leerlingen van CBS Willem van Oranje en KBS De Jonge Helden,

Graag nemen we u via deze brief mee in de ontwikkelingen in de Helmerhoek.

Een korte inleiding
De gemeente Enschede heeft een lntegraal Huisvestingsplan (lHP)gemaakt voor de scholen in

Enschede. Dat is een meerjarenplan voor de huisvesting van het onderwijs. ln dat IHP staat onder
andere dat voor de drie scholen die onder IKC Jump vallen, nieuwbouw op de planning staat.

Een nieuwe school is een mooi vooruitzicht. De nieuwbouw is voor ons een natuurlijk moment om na

te denken over het onderwijsaanbod in de Helmerhoek. Zowel de Jonge Helden als de

Willem van Oranje zitten qua leerlingaantallen al jaren onder de zogenaamde opheffingsnorm. Dat

wil zeggen dat de gemeente niet wil investeren in (ver-)nieuwbouw voor scholen onder deze norm.
Voor Enschede ligt de grens bij 140 leerlingen. Daarnaast staan kleine scholen ook onderwijskundig
en organisatorisch voor de nodige uitdagingen.

Samen verder
Door de bestuurders van stichting KOE (De Jonge Helden) en stichting VCO (Willem van Oranje) is met
de directeuren, de teams en de MR'en van beide scholen het idee besproken om De Jonge Helden en

de Willem van Oranje samen te laten gaan in de nieuwbouw.
Wij denken dat er kansen liggen voor één heel mooie, krachtige school. Zo staan we samen garant

voor christelijk/katholiek onderwijs in de wijk en blijft de keuzevrijheid voor ouders in de Helmerhoek
in stand.

Twee scholen, namelijk OBS De Sterrenborgh en onze nieuwe school, komen dan onder één dak,

waarbij gebruik gemaakt kan worden van de gezamenlijke faciliteiten. Een mooie kans die we graag

nader willen onderzoeken. Een verandering die perspectief biedt voor de kinderen, ouders en

medewerkers, maar die tegelijkertijd ook erg spannend is. Dat beseffen wij ons heel goed.

Wat zijn de volgende stappen
Uiteraard hechten wij aan een zorgvuldig proces. We laten ons daarom ook begeleiden door een

externe specialist. Een eerstvolgende stap is dat een onderzoek naar fusie zal worden gestart onder
begeleiding van die specialist. Wij hebben hiervoor ook de zienswijze van beide MR'en gevraagd.

We gaan niet over één nacht ijs en nemen de tijd om dit goed te onderzoeken. ln de tussentijd blijven
we u hier via een nieuwsbrief en via school over informeren.

Voor vragen kunt u uiteraard altijd terecht bij de directie van de school

Met vriendelijke groeten,

M.H.J. (Marc) Nij Bijvank
Voorzitter College van Bestuur KOE

G.D. (Linda)Tukkers
Voorzitter College van Bestuur VCO Oost-Nederland


